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Kaderbrief 2021 

Informatieve vragen 

Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam van de 

fractie te vermelden. De rijen met xx openlaten. 

 

Vraagnr: xx 

Pagina: 2 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waar staan we met de 50 gezinnen-aanpak? Liggen we op schema? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 2 

Fractie: PvdA 

Vraag: ‘de slimme, lerende en economisch vitale stad’: hier schrijft u pas in 2022 het IHP VO aan de 

raad voor te leggen. Elders (jaarrekening, RIB’s) spreekt u over najaar 2021 of Q3 2021. 

Wanneer legt u dit plan nu daadwerkelijke aan de raad voor? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 2 

Fractie: PvdA 

Vraag: Uit welk bedrag bestaat het Herstelfonds Cultuur 2022 en houdt u dezelfde 4 ‘categorieën’ aan bij 

de verdeling van dit geld? Zo nee, hoe gaat u dit geld dan inzetten? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 6 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het jeugdlintje loopt tot en met 2022, de kinderburgemeester tot en met 2023. Wanneer besluit u 

over verlenging?  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 6 

Fractie: PvdA 

Vraag: U stelt dat u burgerparticipatie heel belangrijk vindt maar dat u geen geld heeft vanaf medio 2022 

om dit handen en voeten te geven. Welke acties onderneemt u om deze, straks wettelijke, 

verplichting voldoende inhoud en diepgang te geven? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 7 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u een laatste tussenstand geven met betrekking tot het Experiment gesloten 

coffeeshopketen? Graag zowel inhoudelijk (wat is er gebeurd tot nu toe en wat moet er nog 

gebeuren in het komende jaar) als financieel (wat is er tot nu uitgegeven en welke kosten 

verwachten we nog te maken). Is er voldoende geld gelet op de financiële tegemoetkoming van 

het rijk? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 10 e.v. 

Fractie: PvdA 

Vraag: U beschrijft in de tabel op pagina 10 en op volgende pagina’s vooral over ontwikkelingen volgend 

op wettelijke verplichtingen. Waarom vinden we hier geen nieuwe ‘eigen’ ambities?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 10 e.v. 

Fractie: PvdA 

Vraag: Deze vraag heeft betrekking op onderdelen 1, 2, 4, 5, 6: zijn dit niet allemaal ontwikkelingen die 

al ruime tijd geleden bekend waren? Waarom landen deze nu pas in deze kaderbrief?  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 11 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wij nemen aan dat het bedrag bij punt 6 100.000,- euro bedraagt en geen 100.00 euro? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 12 

Fractie: PvdA 

Vraag: U verwacht een volumegroei op het armoedebudget: kunt u aangeven in hoeverre dit een groei is 

van het aantal mensen dat hierop beroep moet doen, en in hoeverre dit een stijging is van de 

schulden of anderszins het bedrag per persoon? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 13 (en 18) 

Fractie: PvdA 

Vraag: Inzake onderdeel 12: Heeft u onderzocht in hoeverre dit teruglopende gebruik te maken heeft met 

het verhogen van de prijs voor het gebruik van deze faciliteiten? Tijdens de inspraakrondes over 

de nieuwe kostenstructuur hebben immers veel mensen en verenigingen aangegeven dat de 

nieuwe structuur ertoe zou gaan leiden dat er minder gebruik gemaakt zou gaan worden van de 

faciliteiten. De stelligheid waarmee u op pagina 18 aangeeft dat de teruglopende inkomsten het 

gevolg zijn van het feit dat er steeds minder in clubverband wordt gesport, verdient in dat licht 

dan ook nader onderzoek., Heeft u onderzoek gedaan naar het anders inzetten van binnen- en 

buitensportaccommodaties? Bijv. het gebruik van deze accommodaties voor andere 

doeleinden/doelgroepen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 13 

Fractie: PvdA 

Vraag: Inzake onderdeel 15: wil het college nu wél of níet investeren in de Muziekgieterij? Uw paragraaf 

in deze kaderbrief klinkt een stukje gereserveerder dan de RIB d.d. 8 juni 2021. 

Antwoord: xx 

  



 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 18 juni 2021 
 No. 2021-17825 (Bedrijfsvoering en control) 
 No. 2021-17834 (RAAD)  

 

 

Vraagnr: xx 

Pagina: 14 

Fractie: PvdA 

Vraag: Punt 17: Kunt u hier klare wijn schenken? Wat zijn de minimale en wat zijn de maximale 

vergoedingen die we hier kunnen verwachten voor de komende jaren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 14 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u deze (ongenummerde) tabel nader specificeren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 18 

Fractie: PvdA 

Vraag: De directie stelt voor het ‘niet realiseren ombuigingen’ binnen het sociaal domein op te lossen. 

Hoe stelt de directie voor dit te doen? Is het voorstel van de directie hetzelfde voorstel als dat van 

het college? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 21 

Fractie: PvdA 

Vraag: Is het niet realiseren van de taakstelling Geusseltbad volledig te wijten aan de 

coronamaatregelen? Met andere woorden, zouden we deze taakstelling wél gehaald hebben 

zonder de coronamaatregelen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 23 

Fractie: PvdA 
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Vraag: Bezuinigingsmaatregel 1.5: is de bezuiniging van 16k in 2021 dus niet behaald? 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 29 

Fractie: PvdA 

Vraag: Inzake onderdeel 8.6: Kunt u aangeven wat de stand van zaken is van de voorbereiding van de 

taakstelling van Maastricht Sport? Aan welke inhoudelijke maatregelen wordt gedacht om de 

taakstelling te realiseren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina  1 

Fractie 

 

PvdA 

Vraag U schrijft dat aan de hand van het coalitieakkoord zeer veel in gang is gezet. Kunt u dat eens 

concreet duiden aan de hand van het coalitieakkoord? Kunt u ons daarnaast aangeven wat ook 

echt is afgemaakt deze coalitieperiode? In gang zetten klinkt namelijk zeer vaag. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina  1 

Fractie PvdA 

Vraag Zijn de blauwe zones wel per 1 mei omgezet naar betaald parkeren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: nvt 
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Fractie: PvdA 

Vraag: In De Limburger lazen wij dat u om tot een sluitend financieel resultaat te komen ook 

investeringen hebt uitgesteld. Welke zijn dit? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie: PvdA 

Vraag: Op basis van de meicirculaire krijgt Maastricht voor specifieke onderdelen geld, voorbeeld voor 

kinderen in armoede. Kunt u van alle specifieke onderdelen van de meicirculaire laten zien waar 

het geld voor is bedoeld en waar Maastricht het aan besteedt? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie: PvdA 

Vraag: Waar vinden we het bedrag terug dat vanwege de opheffing Some moet worden 

kwijtgescholden? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: Bij punt 16 frictiekosten Kumulus geeft u aan dat de voorfinanciering van de afvloeiingskosten 

personeel van naar raming 3,6 mio wordt afgedekt uit de Algemene reserve. U wilt vervolgens bij 

Kumulus jaarlijks 0,3 mio terugverdienen door blokkering van 4,22 FTE. Dit is opmerkelijk, want 

bij Kumulus is toch geen formatieruimte meer over? Hoe verklaart u dit? 

Fractie: PvdA 

Vraag:  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie: PvdA 

Vraag: Bent u het met ons eens dat het best nog voorbarig is om de €6 miljoen jeugdzorg als dekking op 

te voeren bij de kaderbrief nu nog helemaal niet duidelijk is onder welke voorwaarden Maastricht 

dit geld krijgt? 

Antwoord: xx 

 

   


